
D66 over IB 20 139 Voortgang energietransitie: vraag Rens Veerman

De voorgangsrapportage laat enkel mooie resultaten zien, maar i op enkele onderdelen van het 
gemeentelijk  beleid wordt de status van enkele toezeggingen niet meegenomen in de notitie. 
Enerzijds de motie van D66 voor een investeringsfonds. Als tweede blijkt de daarin ook genoemde 
regiefunctie van de gemeente op het gebied van gemeentelijkvastgoed, niet te worden genomen. 
Zowel de brieven van Schooldakrevolutie en Zon op Rijswijk worden door het college niet 
meegenomen in de verdere besluitvorming. 

Kan de wethouder kijken hoe hij portefeuille overstijgende onderwerpen zoals deze integraal moeten 
worden meegenomen in de besluitvorming van o.a. Maatschappelijk vastgoed? Juist ook om kansen 
zoals het dak van de Sneijderschool te gebruiken bij de energietransitie en te kijken naar 
mogelijkheden om dit in te zetten voor de energie voorziening, voor zowel de school als voor andere 
inwoners. Als voorbeeld verwijs ik nog naar sporthal Altius waar uiteindelijk ook het dak gebruikt wordt 
voor zonnecollectoren.

Vragen Elze Woudstra D66

- Verkiezingen - voldoende, toegankelijke stemlokalen en vrijwilligers
Kan de burgemeester aangeven welke acties op dit moment worden ondernomen om in Rijswijk te 
zorgen voor de benodigde aan de COVID maatregelen aangepaste en toegankelijke stemlokalen, de 
spreiding van de mogelijkheid om een stem uit te  brengen en de werving van vrijwilligers? 

- CID Binckhorst en uitkomst MIRT overleg
Kan de wethouder aangeven welke input Rijswijk heeft gegeven in het traject rondom de OV-lijn 
tussen Scheveningen en Voorburg?
Hoe kijkt de wethouder aan tegen de gevolgen van een randstadrail / bus /  tram verbinding op die lijn 
en het verbeteren van het OV en de mobiliteit in en door Rijswijk?

Actuele Vraag: geldautomaten in Oud-Rijswijk 

Vorige week stond er een artikel in het Rijswijks Dagblad waarin aandacht werd gegeven voor het 
moeilijker vinden van plekken voor een geldautomaat vanwege de vrees voor plofkraken. Hierdoor 
verdwijnen steeds meer geldautomaten. Het zijn juist ouderen, laaggeletterden en mensen met een 
beperking die voor hun geld afhankelijk zijn van pinautomaten en servicepunten. Zij missen vaak de 
juiste digitale vaardigheden. Ook in Rijswijk zijn er met name in Oud-Rijswijk afgelopen jaar 
verschillende geldautomaten om verschillende redenen verdwenen. Zoals bij de Bruna, de Abn Amro 
en de Rabo Bank. Nu is er alleen bij de AH in de Kerklaan nog een automaat aanwezig, tijdens 
winkelopeningstijden. 
https://rijswijksdagblad.nl/landelijk/pinautomaat-kan-maar-moeilijk-een-plek-vinden 
• • Hoe kijkt het college aan tegen het verdwijnen van de automaten. 
• • Kan de gemeente hier nog zelf actie ondernemen evt. in regionaal verband? 
• • Zijn er ervaringen uit andere gemeentes, die hierbij kunnen helpen? 


